
 
Van: geanonimiseerd  
Verzonden: zaterdag 30 december 2023 17:02 
Aan: griffie 
  
Onderwerp: T.a.v. College B&W + raadsleden 
 
Geachte heer, mevrouw 
 
In het Huizer Nieuwsblad lees ik een artikel over houtrookoverlast. Wat mij hierbij opviel is dat het 
probleem één op één overgezet kan worden naar stralingsoverlast. 
 
Ik heb de kern van het artikel herschreven en  "houtrook" vervangen door "straling". Wilt u dit svp 
eens lezen, dan zult u hopelijk de overenkomsten zien. Leestijd: 1 minuut. 
 
Met vriendelijke groet, 
geanonimiseerd 
 
 
 
Meldpunt voor STRALINGSoverlast 

‘mensen realiseren zich schadelijkheid voor eigen gezondheid niet’ 

GroenLinks Huizen is voor de tweede keer een meldpunt voor STRALINGSoverlast begonnen. 
Sinds het vorige meldpunt, in 2016-2017, is er niks veranderd in de gemeente. “Ook de 
staatssecretaris vindt dat gemeenten meer moeten doen.” 

Initiatiefnemer is Marian van den Berge, raadslid voor GroenLinks. Zij zet zich al jaren in om 
het onderwerp op de agenda te krijgen. “Het lukt maar niet om de handen hiervoor op 
elkaar te krijgen." 

...niet eens met de afwachtende houding van de gemeente.... zoveel schrijnende verhalen... 
de impact die het heeft op de levens van mensen wordt zwaar onderschat. Sommigen 
komen nog amper de deur uit. Veel onbekendheid.  5% van de Nederlanders is 
stralingsgevoelig. Veel mensen schaffen stralingswerende folie en kleding  aan, maar dit is 
hartstikke duur. Je jaagt mensen op kosten. Mensen worden door de gemeente van het 
kastje naar de muur gestuurd. Ze durven de stralingsoverlast van Wifi en andere draadloze 
apparatuur  niet bij de buren te melden. 

Mensen hebben recht op gezondheid en een gezonde leefomgeving. Stralingsgevoeligen 
worden niet beschermd. Mensen realiseren zich niet hoe schadelijk het ook voor hun eigen 
gezondheid is. Ze denken dat het maar een paar mensen zijn die "zeuren", maar het is voor 
iedereen schadelijk. 
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